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Ο ΟΣΕ «παίρνει θέση» για την συντήρηση της
υποδομής και το μέλλον της αγοράς

2017/05/22 11:09 στην κατηγορία 7o ΣΥΝΕΔΡΙΟ

Στο επίκεντρο της ειδησεογραφίας ο ΟΣΕ. Ο διευθύνων σύμβουλος του 
οργανισμού Κωνσταντίνος Πετράκης, στο 1ο Συνέδριο Υποδομών και Μεταφορών,
θα μιλήσει, μεταξύ άλλων, για τη συντήρηση της σιδηροδρομικής υποδομής και τα
σενάρια που εξετάζει ο οργανισμός.

Παράλληλα, θα αναδείξει τον σημαίνοντα ρόλο που καλείται να διαδραματίσει ο ΟΣΕ
στο εγχώριο σιδηροδρομικό περιβάλλον, με τη δραστηριοποίηση νέων εταιρειών.
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